



Recruitment Workshop for PhD programme

Background

PolyU School of Accounting and Finance would like to invite applicants interested in pursuing a PhD in Accounting or Finance to our half-day online recruitment workshop on **3 September 2021 (Fri)**. The workshop will give selected applicants a chance to learn more about our PhD programme, hear from our current/former students, and interact with our faculty members. We will also be arranging interviews and giving out early admission offers.

Eligibility

The workshop welcomes both undergraduate and postgraduate students who plan to apply for our PhD programme for admission in Semester 1, 2022.

How to apply

Applicants should provide send the following documents to this email address, af.phd@polyu.edu.hk, by **15 August 2021**:

- i) CV, which should include the GPA obtained in the undergraduate and masters (if any) programmes.
- ii) In a single PDF file, a) Copies of transcripts and degree certificates and b) Abstracts of conference presentations, journal publications or other academic activities attended (if any)

We will send an email with details of the recruitment workshop to successful applicants by **22 August 2021**.

Information about our PhD programme is available at this website: <https://af.polyu.edu.hk/study/phd-programme/>. From September 2021 to early December 2021, PolyU will be accepting applications for admission in Semester 1, 2022.

Should you have any enquiries, please contact our PhD programme director, Prof. Jeffrey Ng, at tee-yong-jeffrey.ng@polyu.edu.hk for more information.

Our school looks forward to your application to our recruitment workshop.



博士生招生工作坊

背景

中國香港理工大學會計與金融學院誠邀有興趣攻讀會計或金融博士學位的申請人參加我們於 2021 年 9 月 3 日（星期五）舉行為期半天的網上招聘工作坊。該研討會將使選定的申請人有機會更多地了解我們的博士課程，聽取我們現在/以前的學生的意見，並與我們的教職員工互動。我們還將安排面試並發出提前錄取通知。

資格

研討會歡迎計劃在 2022 年第 1 學期申請我們的博士課程入學的本科生和研究生。

如何申請

申請人須於 2021 年 8 月 15 日前將以下文件發送至此電郵地址 af.phd@polyu.edu.hk：

- i) 簡歷，其中應包括在本科和碩士（如果有）課程中獲得的 GPA。
- ii) 在單個 PDF 文件中，a) 成績單和學位證書的副本以及 b) 會議報告、期刊出版物或其他參加的學術活動的摘要（如有）

我們將在 2021 年 8 月 22 日前向成功申請者發送一封電子郵件，其中包含招聘工作坊的詳細信息。

有關我們博士課程的信息，請訪問以下網站：
<https://af.polyu.edu.hk/study/phd-programme/>。由 2021 年 9 月至 2021 年 12 月上旬，理大將於 2022 年第一學期接受入學申請。

如果您有任何疑問，請聯繫我們的博士項目主任 Jeffrey Ng 教授，郵箱為 tee-yong-jeffrey.ng@polyu.edu.hk 以獲取更多信息。

我們期待您申請參加我們的招聘研討會。